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Årsberetning 2012/2013 
Skolebestyrelsen ved Gørlev Skole 

Marts 2013 

 

Nye ansigter: 

- Tidligere formand Lotte Jørgensen har forladt bestyrelsen pga. manglende tid.    
- Valg af ny formand: Dirk Anthonisen 
- Der har været en del forældrerepræsentanter der har forladt bestyrelsen. 
- Der er blevet afholdt suppleringsvalg. Nye medlemmer: Pernille Johansen, Jacob Thrane  og 

Mette Seistrup 
- 3 nye lærer ansat. Velkommen til Lars Jonassen, Lars Kjelgaard og Kristian Lohse 

Høringssager: 
Siden sidste årsberetning har der været følgende høringssager: 

1. Budget 2013 

- ingen prisfremskrivning, undtagen på løn 

- ingen indførelse af SFO2 

- timetal fastholdes  

2. Specialundervisning 

- Vi håber på at A-klasserne fortsætter som et tilbud i tilknytning til og på almenskolen.  

3. “Den gode inklusion”  

4. “Fremtidens busbetjening”  

5. “Skolepolitisk indsats” – Fremtidens folkeskole  

Skolebestyrelsen mener, at inklusion bør være det væsentligste indsatsområde i hele 

perioden,  og at antallet af indsatsområderne bør indskrænkes. 

Renovering: 
Nyt hjemkundskabslokale er lige ved at være klar – en renovering for ca. kr. ½ mio.  

Principper: 
Generelt arbejdes med et nyt “layout” og med at definere formålet. 

Følgende principper er revideret og på vej i det nye layout: 

- Princip 6: Vedr. klassedeling (udgår) 
- Princip 7: forældrekørsel 
- Princip 8: Forældremøder 
- Princip 9: Modtagelse af børnehaveklasse 
- Princip 10: Modtagelse af nye børn og forældre 
- Princip 11: Alkohol og rygepolitik 

Vision for Skole-forældre-samarbejde 
”Vores børn fortjener at vi voksne arbejder SAMMEN !” – forventes godkendt i marts 
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IT-planen: 

- Der er købt flere bærbare computere  

Der er nu computere i 1.-9. klasse ! 
- Skolen er kommet på fibernet 

Fokus områder: 

- Inklusionsprojektet: Inklusionspædagog ansat. 

Udfordringer / Fremtiden: 

- Styrkelse af samarbejde mellem bestyrelse og klasseforældreråd 
- Visioner for elevtrivsel  
- Fortsat at kunne finde økonomi til lejrskoler og svømmeundervisning 

SFO: 

- SFO’en har holdt sommeråbent. 
- Cykeltur til Samsø 
- Personalet har været på kursus ang. teamsamarbejde. 

Elevråd: 

- Elevrådet har været på kursus – i at være elevråd 

- Der har været flere trivsels- og ”ryste-sammen-dage” bl.a. store-hjerte-dag nissehuedag 


